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__________________________________________________________________________________ 
 
Hoe is het gesprek tussen Provincie en Arriva over buslijn 2 op 26 maart verlopen en is het protest 
van 726 inwoners van Goirle overgebracht? 
 
Zoals bekend hebben gemeenten geen formele bevoegdheid ten aanzien van de dienstregeling van 
concessiehouders zoals Arriva. Wel kunnen zij wensen en suggesties inbrengen bij een Tactisch 
Ontwikkel Team (TOT) dat bestaat uit concessiehouder (Arriva), concessieverlener (Provincie Noord-
Brabant) en een vertegenwoordiging van de regio Hart van Brabant.  
 
De gemeente Goirle heeft ervoor gezorgd dat buslijn 2 tijdens een overleg van het TOT op 26 maart 
is besproken. Daarin is niet alleen de gang van zaken rondom de beslissing ingebracht, maar zijn ook 
de kosten die Goirle heeft gemaakt voor de Baronielaan, de noodzakelijke aanleg van nieuwe 
bushaltes en de klachten van inwoners als motivatie aan de orde gesteld. De uitkomst van het 
overleg is dat het TOT de nieuwe route voor buslijn 2 een goed alternatief vindt. Wel wordt de 
nieuwe route gemonitord. Hiermee worden de effecten van de nieuwe route op de omgeving, het 
reizigerspotentieel en de bediening van de buurtbus in de gaten gehouden. Als blijkt dat problemen 
worden ondervonden dan kan het TOT opnieuw buslijn 2 agenderen.  
 
Op dit moment wordt door de gedeputeerde een gesprek over buslijn 2 afgehouden. Na de formatie 
zal hierover met de portefeuillehouder zo spoedig mogelijk een gesprek worden ingepland. 
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